
 

 

 
 

Bestyrelsesmøde 26.04.2023 19:30-21:45 
 

Deltagere: Morten, Thomas, Hans Erik, Peter, Lars og Jesper 

Afbud:  Simon og Dan (deltager i repræsentantskabsmøde i RFC) 

 

Dagsorden Referat 

1) Siden sidst (30 min) 

• Bane 1 

• Indvielse af legeområde 

• Lejekontrakt RFC 

• Vaskerum 

• Hjertestarter 

• Norlys 
 

Bane 1: 

• Der forventes såning medio maj 

• Banen er nu hegnet ind 

• Der undersøges fortsat, om der kan etableres sti 
 
Indvielse af legeområde: 

• Blev foretaget 24. april, hvor der er opsat mindetavle ift. donationen 
 
Lejekontrakt: 

• Udkast til lejekontrakten er modtaget. Næsten alle ønsker er 
imødekommet. 

• Lejekontrakten tiltrædes 
 
Vaskerum: 

• Processen fortsættes. Oplægget er, at RBK dækker 25% af udgiften 
til maskiner, svarende til 25.000. Bestyrelsen bakker op herom 

• Der arbejdes fortsat på en løsning med drift 
 
Hjertestarter: 

• Der er fortsat intet nyt fra Trygfonden angående ansøgning om 
hjertestarter. 

• Ansøgningen blev indsendt 18.01.23 med ansøgningsfrist 01.03.23 
og forventet tilbagemelding 6 måneder efter ansøgningsfristen 
(01.06.23). 

• Vi afventer svar på ansøgning. 
 
Norlys: 

• Der er modtaget bevilling til reetablering af bander kr. 200.000. 

2) Sport (15 min) 

• Opfølgning sportsudvalgsmøde 

• Fodboldskole 

Sportsudvalgsmøde: 

• Besøg af Stine Nicolajsen, DGI for ungtræner koncept 

• Der nedsættes et lille udvalg for ung-trænere 

• Der er ved at blive skabt overblik over trænersituationen for efteråret 
 
Fodboldskole: 

• Wollesen er klar på fodboldskolen igen i år. Han arbejder videre med 
at finde en partner hertil. JF følger op 

3) Økonomi (15 min) 

• Kontingent 

• Restancer 

Kontingent: 

• Der opkræves kontingent 01.05.23 på nær små fødder, U6, U7 og U8, 
som forventes opkrævet 15.05.23. 

• Niveauet er umiddelbart en smule højere end 2022. 
 
Restancer: 



 

 

• Aktuelt har vi 11 restancer, hvoraf 2 skal udgå jf. drøftelse med Ken, 
Oldboys 

• Peter kontakter Oldboysspillerne i restance (de øvrige er gamle, der 
ikke aktivt følges op, men fastholdes på listen) 

4) Tulipanfest (60 min) 

• Opfølgning status RBK 

• Opfølgning møde i komitéen  

• Vogn 

• Rekruttering af formand 

Status RBK: 

• Aktuelt er vi fint med, men der er fortsat opgaver, hvor vi mangler folk 

• Der inddrages flere hold, for at få de sidste opgaver på plads 

• Der må gerne være flere deltagere til orienteringsmøde til 
barformænd onsdag d. 24/5 kl. 19:00 (I festteltet) 

 
Opfølgning på møde d. 25.04.23 med Tulipankomitéen: 

• Alle klubber er fint med bemandingsmæssigt og finder det sikkert, at 
vi når godt i mål 

• Overordnet set går billetsalget til arrangementerne fint. 
RBK bakker op om arrangementerne, samt deler til venner og 
bekendte. 

• Forslag fra komitéen: Skal billetvognen bemandes om formiddagen 
for afhentning af glemte / tabte genstande? 
Bestyrelsen vurderer, at den nuværende bemanding er passende. 

 
Vogn: 

• MM er godt i gang. Produktionen er planlagt. 
 
Rekruttering af formand: 

• Formænd for de 3 klubber sætter sig sammen og drøfter potentielle 
emner som fremtidig formand for Tulipankomitéen. Det er klubbernes 
opgave at finde en afløser. 

5) Evt. (15 min) 

• Bambusa 

• Fremtidig 
bestyrelsessammensætning 

Bambusa: 

• Forespørgsel omkring salg af bambusa-strømper. 

• Det er fortsat bestyrelsens holdning, at vi ikke ønsker at indgå i disse 
aftaler. 

 
Fremtidig bestyrelsessammensætning: 

• Drøftet, men intet nyt 

 


